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INTERPELACJA 

 

 Czy Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie planuje budowę 

separatorów oddzielających tory tramwajowe od pasów ruchu dla samochodów, tak jak ma to 

miejsce na ulicy Grzegórzeckiej?  

 

Z poważaniem, 

 

Michał Drewnicki 

 


